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roce 4x (vždy v rozsahu 28 stran), jsme o činnosti 
kateřických skautů informovali na celkem devíti 
stranách.

Na jaře 2025 by měl být vytištěn (náklad jen 25 
kusů) 5. díl KRONIKY OLDSKAUTŮ mapující roky 
2023-2024, který bude mít rozsah kolem 1000 (!) 
stran. 

Děkujeme Vílovi z 1.Ch za poskytnutí fotografie na 
titulní straně tohoto ŠESTÁKU - skupinové foto ze 
vsetínského kina Vatra na konci střediskové vánoční 
akademie.

Vedení ratibořských Světlušek a Vlčat přebírá po 
Verikovi a Leničce dvojice Pepa a Horka.
U BENJAMÍNKŮ vystřídala ve vedení Irču Nela.

Děkujeme Obci Hošťálková za dříví na 13 tyčí pro 
indiánské tee-pee, které nám byly darovány! A 
taky moc děkujeme za vstřícnou cenu 2100 Kč za 
cca 90 kůlů na stavbu táborové kuchyně a jídelny.

V pátek 29.11.2025 byl na Vsetíně slavnostně ote-
vřen rekonstruovaný SKAUTSKÝ DŮM, kde v pod-
kroví přibyly dvě skvělé místnosti, které můžeme 
využít třeba pro družinové či oddílové výpravy. 
Dvouapůlminutové TV zpravodajství můžeš shléd-
nout na YouTube po vyhledání "VSETÍN: Skauti 
otevřeli své opravené středisko na Rybníkách".

Na tábořišti budeme bourat stávající konstruk-
ci kuchyně, nářaďáku a jídelny - místo ní chceme 
ještě do začátku tábora postavit novou, bytelnější. 
K tomu budeme potřebovat hodně materiálu, kte-
rý si můžeme slevnit tím, že se přičiníme vlastní 
prací. A tak 7.12.2025 pětice dospělých  ŠESTKAŘŮ 
řezala ze stromů 90 kůlů (2,5-5,5m), které po pře-
vezení ke kolni v DBCB budeme muset zbavit kůry. 
Na jaře je převezeme na tábořiště u Budišova a 
postavíme z nich novou konstrukci. Když se zadaří, 
můžeme na táboře zakrytovat střechu deskami a 
vyřešit tak letitý problém se zabezpečením ulože-
ných stanových podsad. 

Perlička z registrace: proti loňsku posílila řady 
OLDSKAUTŮ Raška, která v ŠESTCE strávila spous-
tu let a začínala jak světluška : -)

ŠNECI na družinovce pomáhali s výrobou oddílo-
vého dárku ŠESTKY pro ostatní oddíly a kuriózním 
způsobem lepili samolepky. Se skromností jim 
vlastní vám jistě svůj postup prozradí : -)

Oddílové PF2025 (novoroční přání) bylo vyvěšeno 
na vývěsku před OÚ Kateřinice (s QR kódem na vi-
deo PF) a v pohlednicovém formátu vytištěno pro 
ostatní oddíly střediska, pro obecní zastupitele, ...

V "Kateřinickém zpravodaji", který vyšel v letošním 

„S krajinami je to jako s lidmi, nikdy je úplně nepoznáme."   - Christian Morgenstern - 
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„Příbuzní jsou jako horská krajina, nejlepší dojem dělají z dálky.“   - Jean Gabin - 
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(Irča) Jak jste si již mnozí všimli, došlo v našem oddíle k několika změnám. Jednou z nich, asi nejdůle-
žitější, je změna vedení. Novou vůdkyní se stala Irča, jejími zástupci jsou Radek, Hanny a Verik. Dou-
fám, že dokážeme, společně s vámi všemi, pozvednout náš oddíl o kousek výš, i když vím, že laťka je 
nastavena docela vysoko : -). Zároveň mi dovolte poděkovat Pepovi, že, i přes své mládí a nezkušenost, 
dotáhl oddíl po celoroční práci ke zdařilému táboru. Jsem ráda, že nám neutekl, i když to občas zmi-
ňoval. Naopak, pomohl vyřešit palčivou situaci u Světlušek a Vlčat v Ratiboři a stal se nyní rádcem 
této skupiny. Lenička a Verík, které nám také neutekly, se tak budou moci věnovat svému vzdělání, 
což je pro jejich budoucnost velmi důležité. My jim držíme palce a děkujeme za dosavadní vedení 
ratibořských Vlcušek. 

Další změnou je znovuzavedení oddílových schůzek, oddílovek. Tyto považujeme za velmi důležité, 
protože je to jediná možnost potkat se opravdu se všemi členy oddílu i vedením. Tyto schůzky budou 
pravidelně každý první pátek v měsíci od 16:00 – 18:00. Pokud to bude jen trochu možné, prosím, 
choďte všichni a pravidelně.  Kromě her a zábavy se budeme i něco nového učit a taky se budou pře-
dávat důležité informace.

Velmi si vážíme práce rádců. Není jednoduché v tak mladém věku týden co týden připravovat smys-
luplný dvouhodinový program pro vrstevníky. Je to v podstatě už malý managment. Chce to určitou 
dávku diplomacie, ale i diktátorství, organizační a komunikační schopnosti. A to nemá každý. Proto 
pokládáme za správné nějakým způsobem našim rádcům za jejich práci poděkovat. A poděkování 
vidíme třeba ve sníženém příspěvku při registraci nebo i v tom, že pro ně my, vůdcové, připravíme 
akce, kde by se mohli realizovat, relaxovat a třeba se i něčemu přiučit. Proto obnovujeme i VRRV 
(vůdcovsko, rádcovsko, roverské výpravy). S tím je úzce spojen i vznik roverské skupiny (členů, kteří už 
nejsou členy v družinách, ale ještě nejsou v úzkém vedení, nebo nemají čas na pravidelnou týdenní 
činnost, ale chtějí zůstat v kontaktu s oddílem, lidi, kteří odchází na střední a vysoké školy...). Schůzky 
a výpravy budou vždy uvedeny v oddílovém plánu. RS schůzky i VRRV mají pod svými křídly Radek  
a Dazul, za což jim také patří dík. Doufám, že se vše povede podle plánu a bude to další dobrý počin 
k udržení starších členů v oddíle.

Koncem roku je u skautů spojen i se zaplacením registrace (info šlo přes děti, skupiny rodičů i mailem 
a najdete je i v tomto čísle Šestáka). Prosíme všechny, kteří ještě nezaplatili registrační příspěvek, aby 
tak učinili do konce kalendářního roku. Zaplacení v lednu by bylo účetně nepříjemné. V lednu také už 
musíme odvést část registračních příspěvků na vyšší místa (kraj a ústředí, nikoliv do kapes vůdců). 
Neregistrované členy budeme muset požádat o opuštění našeho oddílu a uvolnění místa druhým, 
které nyní musíme, bohužel, kvůli plné kapacitě, odmítat. 

SLOVO VŮDKYNĚ

Irča jako zástupkyně vůdce na táboře 
ŠESTKY v roce 1998



Benjamínky si pod svá křídla vzala Nela. Tím mi uvolnila ruce pro vedení celého oddílu. Já samozřej-
mě budu dál u Benjamínků, ale hlavní slovo bude mít Nela. Přeji pevné nervy a pevnou ruku (hlavně 
na mě, ať ti do toho opravdu nekecám... však mě znáte...). 
Také vítám novou posilu Radku, která začala aktivně pracovat s Hanny při vedení Vlcušek v Kateřini-
cích. A když už jsme u této skupinky, ráda bych připomněla a vyslovila obrovskou pochvalu za výbor-
nou reprezentaci při okresním i krajském kole závodu Světlušek a Vlčat. Protože, pokud to nevíte, obě 
tyto kola naše Vlcušky vyhrály. A při tom krajském dokonce úplně převálcovali konkurenci. Holky (a 
tím myslím, všechny, které se na tom zasloužily – tedy i ty, které už u Vlcušek nejsou) máte můj obdiv 
a upřímně, trochu i v dobrém závidím vaše úspěchy. V celorepublikovém kole, které se přeložilo kvůli 
povodním na 11.-13. března, vám všem budeme držet palce a v duchu budeme s vámi.
Jsem vděčná za všechny členy a rodiče, kteří se zapojují do charitativních akcí. Ať už je to výrobou 
drobností a následným prodejem na Vánočním městečku v prosinci, kdy veškerý náš příjem jde na 
přímou podporu někomu potřebnému. Letos je to pro Jiříka Juřicu (více se můžete dozvědět na Face-
booku (Dětské vánoční městečko) nebo na lednové Tříkrálové sbírce, kterou již tradičně pomáháme 
charitě Vsetín. Zapojujeme se i do dalších výzev ať jednotlivě či jako skupiny, např pomoc při sbírce 
šatstva, na den veteránů, čestnou stáží u památníku na Vsetíně, pomoci Ukrajině... Naši členové ne-
zůstali pozadu ani při povodních, kdy se jich několik, spolu s ostatními členy vsetínského střediska, 
vydalo pomoci přímo na místo a fyzicky pomáhali, kde bylo potřeba. 

Moc všem děkuji za všechny dobré skutky, které děláte, jsem hrdá a vděčná, že mohu patřit do této 
bezva party lidí. 

Pokud si chcete udržovat přehled o tom, co děláme, mrkněte na facebook (facebook.com/setka.ka-
terinice/ a facebook.com/oldskauti.cz/) web (sestka.eu a oldskauti.cz), Instagram (instagram.com/
sestkakaterinice/ a  instagram.com/dazul.os/) na obecní web obce Kateřinice (obeckaterinice.cz.) a 
občas i do obecních zpravodajů obce Kateřinice a Ratiboř.

Je naplánována většina akcí na rok a půl dopředu, poznačte si je, prosím, do kalendářů, rodinných 
poznámek a všude tam, kde potřebujete, ať vám nějaké super akce neutečou : -). Najdete je v tomto 
čísle Šestáka i na webu sestka.eu

Po registraci bych ráda založila na WhatsApp skupinu rodičů registrovaných členů, aby se informa-
ce o akcích, potřebách či prosbách našeho oddílu dostaly včas tam, kam mají. Protože, ruku na srdce, 
občas zapomínáme všichni. 

„Česko je nejkrásnější zemí na světě. Jen je škoda, že zde žijí Češi.“  - Vlasta Burian - 
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Kontakty na vedení a kompetence v oddíle
Vůdkyně    Irča - Irena Drábková  737 249 210
Zástupce vůdkyně   Radek Pořízka   736 746 517
Zástupce vůdkyně   Hanny - Hanka Zbranková 606 707 593
Zástupce vůdkyně   Verik - Veronika Juráňová 604 476 988

Rádce Šneků   Jirka Kroupa   732 203 258 
Rádce Žab    Natka - Natalie Škarpová 604 470 725
Rádce Vlcušky Ratiboř  Pepa Bahr    607 826 064
Rádce Vlcušky Kateřinice  Hanny - Hanka Zbranková 606 707 593
Rádce Benjamínů   Nela Češková   732 182 063



„Ze země ke hvězdám nevede vyšlapaná cesta.“  - Seneca -
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ZIMNÍ  TÁBOŘENÍ V TEE-PEE

Indiánský stan tee-pee ŠESTKA má, lining (zjisti si co to je) nám půjčí vsetínská vlčata a tyče jsou již 
nařezány i opracovány. Tábořit se bude mimo civilizaci, abychom zbytečně nebudili pozornost a užili 
si celý víkend nerušeni. V plánovaných aktivitách jsme pro tentokrát upustili od ini-tipi, ale pokud se 
akce vydaří, třeba další rok ... ?

S sebou: teplý spacák, teplé oblečení, čelovku, nůž, zápalky, čepici, rukavice, vhodnou obuv, jídlo na 
sobotní a nedělní oběd. Do báglu si mimo karimatky a spacáku přibal i starou plátěnou celtu (po-
kud nemáš, půjde zřejmě půjčit z oddílu), aby ti jiskry od ohně neudělaly ve spacáku dirky! Společ-
nou nevegetariánskou večeři (a snídani) připravíme na ohni. Návrat domů se plánuje v něděli před  
setměním.  

(Dazul) ODDÍLOVÁ RADA rozhodla, že se obnoví tradice VRRV (vůdcovsko-roversko-rádcovských 
výprav) a na starost je budou mít Radek a Dazul. Pro první VRRV se rozhodli připravit akci, která  
se v historii ŠESTKY ještě nevyskytla - premiérové zimní táboření v tee-pee. Že se jedná o nezapome-
nutelný zážitek může potvrdit i Irča, která tak 2x strávila Silvestra (jednou dokonce v pátém měsíci 
těhotenství) - v éře, kdy 4.chlapecký Lvíčata šil indiánské stany na kšeft, aby si vydělal na materiál pro 
svých 13 tee-pee. Celoročně v týpi žili i naši sousedé na pasekách, než si postavili dřevěnici.

Zimní táboření v tee-pee proběhne poslední lednový víkend - 25.-
26.1.2025. Je určeno jen pro vůdce, rádce a rovery. Bližší info 
včas podá Radek a Dazul.

Po načtení QR kódu si mů-
žeš pustit čtvrhodinové 
video s detailním návo-
dem a komentářem jak 
správně postavit tee-pee 
(v létě).

Pro neznalze hned na úvod stručné vysvětlení: tee-pee patří k jednomu z nejdokonalejších stanů, 
který nabízí pohodlné a nezapomenutelné táboření. Tento stan je prostorný a uvnitř se dá rozdě-
lat oheň, což je nejen příjemné ale i praktické při táboření v zimě za velkých mrazů.



 „Na hory se chodím toulat a skoro nefotím. Fotografování v krajině člověka znesvobodňuje.“
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(Dazul) "Rozmohl se nám tedy takový nešvar..." říká v kultovním filmu Pelíšky soudružka učitelka  
v podání Evy Holubové. To napadlo nezávisle i Radka, se kterým jsme před téměř 28 lety ŠESTKU "sta-
věli na zelené louce". Volal jsem mu, když jsem po časově náročném organizačním hlavolamu přivezl 
Káju na družinovku Benjamínků a tam zjistil, že byla "zrušena". Později jsem se dozvěděl, že byla 
"zrušena" už před měsícem, jen se ke mně ta informace patrně nedostala. Od této chvíle podvědomě 
funguji v režimu "možná, že družinovka Benjamínků bude, jestliže ...."  

Domnívám se, že jsem rodič, který si udržuje relativní přehled o dění v oddíle, a tak jen trnu hrůzou 
na dopady "zrušené" akce u rodičů informovaných podobně jako já. Vím, že u mnohých převládá 
názor, že si to ŠESTKA "může dovolit", vždyť má nejvíc členů ze všech oddílů vsetínského střediska, 
dovolila si dokonce takový luxus, že odmítá zájemce o členství v Benjamíncích atd. Píšu zde jen svůj 
soukromý názor: že výše uvedený pohled je zcestný, krátkozratý a vede k zákonitému poklesu počtu 
členů, který se neprojeví okamžitě, ale pozvolna v horizontu roku nebo dvou. A pak bude trvat něko-
likanásobně déle, než se takový trend obrátí. I v ŠESTCE se tak už několikrát stalo, proto považuji za 
správné na to upozornit.  

Vedl jsem oddíl (pod tento souhrný pojem zahrnuji 4.Ch Lvíčata, 6.K Šestku i 7. oddíl v Jablůnce) před 
pádem komačů i pak, docela dlouho. Pamatuji-li si to dobře, za ty desítky let jsem "zrušil" maximálně 
2 akce (spíše jednu), které jsem pro oddíl naplánoval. A to jsem oddíl vedl většinou sám, nebo s jed-
ním zástupcem. Samozřejmě, že ta "jistota - akce bude" mne občas stála problémy v práci či doma, 
zpětně si ale myslím, že nebyly zbytečné, a ta "obět" stála za to.  Píšu to proto, abych dal do souvislostí 
proč mne i po těch letech mrzí neskutečná lehkomyslnost se kterou se "ruší" kterákoliv akce oddílu 
či družiny. I když se nevyhnu posměšnému tvrzení, že "za nás byly aj ty turecké šavle zahnutější" : -)

Tím, že jsem si zvykl, že mi škola začínala každý všední den v 8:00 a oddílovka Lvíčat v pátek v 17:00, 
nikdy se mi nestalo, že bych zapomněl do školy nebo na oddílovku přijít. Určitě mi škola někdy začala 
dřív nebo později než v 8:00, ale upřímně - bylo to 1 x,2x za devět let mé základní školní docházky?
Vždy jsem bral "nezlomnou jistotu pravidelnosti" oddílových akcí jako velkou odpovědnost - vůči děc-
kám z oddílu i vůči jejich rodičům. Zatímco rodiče i děcka občas zapomněli, nedali vědět, ... přišlo mi 
jako normální, že já si tenhle "luxus" dovolit nemohu, i když tomu dávám zdarma stovku hodin svého 
volného času každý měsíc. Chci-li přispět k tomu, aby z dětí byli dobří členové oddílu - skauti, musím 
se tak taky chovat. To, že příklady táhnou, se ví už tisíce let.

ŠESTKA má úžasný potenciál v dospělých (bývalí aktivní členové i rodiče), kteří se kolem ní motají. 
Takový luxus jsem jako vůdce oddílu nikdy nezažil. Když tedy vím, že nebudu moci oddílovou akci 
zajistit, příjde mi přirozené poprosit někoho, aby mne vyjímečně zastoupil - od toho mimo jiné taky 
"zástupci" jsou : -). Proto nerozumím tomu, proč se akce raději "zruší" než aby jí zajistil někdo jiný. 

TAKOVÝ NEŠVAR
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„Všechno svoje vyprávění jsem vynesl po kapsách z krajiny svého dětství.“   - Jan Drda -

(Dazul) Co vlastně takový „PUŤÁK“ znamená? Slovo je odvozeno od sousloví putovní tábor – každý 
den se ujde několik kilometrů a pokaždé se nocuje na jiném místě.
ŠESTKA se prvně vydala na několikadenní prázdninové putování hned po táboře v roce 1999. Ale 
zakončovat tábor PUŤÁKEM se tehdy neosvědčilo, a tak od té doby PUŤÁKEM tábor začínáme. Ale za-
tímco na stálý tábor může vyrazit každý, kdo chce, PUŤÁK není pro každého. Ustálilo se, že se jej může 
účastnit člen oddílu, který má alespoň 12 let (dovršených o prázdninách). To proto, že PUŤÁK je akce 
vyžadující nejen fyzickou, ale i psychickou odolnost, a ti mladší by jej nemuseli zvládnout. 
Asi „nejtvrdší“ PUŤÁK podnikla ŠESTKA v roce 2022, když přecházela hřeben Nízkých Tater – a pohy-
bovala se i nocovala v 1600-1950 metrech nad mořem. Puťák, který nás čeká bude ale výrazně méně 
fyzicky náročnější – budeme putovat Lužickými horami do Českého Švýcarska. Vyhneme se proflák-
nutým (a vypáleným) místům typu „Pravčická brána“, ale zato poznáme tuhle úžasnou krajinu v 
neméně zajímavých místech, kde se netísní zástupy turistů.  Budeme putovat nadmořskou výškou 
700 – 400 metrů, s jedinou vyjímkou hned první den – Ještědem (1012 m. n. m.). 
Sám jsem tím krajem možná procházel, jako děcko jen pár hodin, takže i pro mne bude tohle putová-
ní dobrodružstvím : -) Třeba proto, že tam je výrazně méně možností načerpání pitné vody, než třeba 
při letošním putování Orlickými horami. 

Doporučuji každému, kdo se odhodlá na PUŤÁK (30.6.-5.7.2025) vydat, přečíst knihu SOVÍ JESKYNĚ 
od Miloše Zapletala. Pokud ji nenajdeš ve veřejné knihovně (což považuji za méně pravděpodobné), 
lze ji aktuálně koupit  (tuším, že 3. vydání z roku 2018) v cca 25 knižních e-shopech (nejlevněji na 
booktook.cz a megaknihy.cz) – můžeš inspiro-
vat rodiče na hezký vánoční dárek pro tebe : -)
Na české WIKIPEDII lze po zadání hesla „Soví 
jeskyně“ najít nedlouhý, ale velmi dobře při-
pravený text se skvělými odkazy všech šestnácti 
kapitol na místa, kde se děj knihy odehrává.

PŘEDTÁBOROVÉ PUTOVÁNÍ 2025

První puťák ŠESTKY v roce 1999 - Velký Choč - Prosiec-
ká dolina. Loňský puťák po Jeseníkách absolvovala  
i dcera tehdejší účastnice : -) 



"Při oslavě narozenin vypráví  dědeček  Danovi  a  
jeho  kamarádům  pověst  o  Soví  jeskyni,  skryté   
v  krásném,  málo  navštěvovaném  kraji  na 
severu  Čech.  Kdo  Soví  jeskyni  najde  v  blu-
dišti  pískovcových  skal  a  roklí,  bude  prý  ro-
zumět  zvířatům,  ptákům i rostlinám.  Musí  
se  k  ní  však  vydat  z  Ještědu,  putovat  přes  
celé  Lužické  hory  pěšky,  se  stanem  a  kotlí-
kem,  a  cestou  nesmí  přespat v  žádném  oby-
dleném  stavení. Danovi,  Martinovi  i  Rendovi  
je  už  patnáct  let  a  té staré  rodové  pověsti  
se  nedůvěřivě  usmívají,  je  to pro  ně  dětin-
ská  bajka.  Zaujme  je  však  na  ní  vyprávění   
o  horách,  údolích,  nekonečných  lesích, skal-
natých  kaňonech,  láká je  vidina  samostat-

Zet – Miloš Zapletal (*1930) - bibliografie zachycuje 100 
položek jeho literárního díla, z toho je 55 vlastních vyda-
ných publikací, 20 knih překladů a dalších 10, na nichž se 
podilel jako editor; rozdíl činí nerealizované či teprve při-
pravované rukopisy apod. 
Mnoho čtenářů M.Zapletala řadí SOVÍ JESKYNI  
k jeho nejlepším knihám (pro mne to je spíš trilogie SED-
MIČKA – OSTROV PŘÁTELSTVÍ – CVOCI, ale pro jiného třeba 
LOVEC HVĚZD či STEZKA ODVAHY, ...).

„Krása krajiny spočívá v její melancholii.“  - Ahmet Rasim - 

ného  dobrodružného  putování  severními  
Čechami. A  tak  se  na  konci  prázdnin  vy-
dají  na  cestu  z  Ještědu  k  Soví  jeskyni.  Za  
deset  dní  ujdou  na  dvěstě kilometrů,  ob-
jeví  přitom  spoustu  kouzelných  přírodních  
zákoutí,  setkají  se  s  volně  žijícími  zvířaty 
i  ptáky,  prožijí  řadu  dobrodružství.  Cestou  
překonávají  nečekané  překážky,  které  jim  
připraví  počasí  i  jejich  vlastní  nezkušenost.  
Všechny  útrapy jsou  však  bohatě  vyváženy  
nezvyklými  zážitky, radostí  z  činorodého  
poznávání  přírody,  z  pocitu soběstačnosti.  
Při  veselých  i  vážných  příhodách se  pro-
věřuje  a  upevňuje  jejich  vzájemný  vztah, 
poznávají  víc  i  sami  sebe.  Několikrát  se  
dostanou do  kritické  situace,  ale  nakonec  
přece  jen  dojdou k  cíli,  který  si  stanovili.  A  
poznají,  že  na  pověsti o  Soví  jeskyni  přece  
jen  něco  je. Naplnění  touhy  po  dobrodruž-
ství,  po  poznávání nových  věcí,  krajin,  lidí  
—  to  vše  přináší  tato knížka.  Odehrává  se  
v  současnosti,  její  děj  probíhá  v  reálném  
prostředí  a  probouzí  ve  čtenáři  chuť prožít  
něco  podobného."
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 „Obraz krajiny protíná všechny politické a národní hranice, 
překračuje omezení jazyka a kultury.“   - Charlie Waite - 

(Dazul) Členství v ŠESTCE je dobrovolné a  zaplacení každoročného registračního poplatku je 
stvrzením, že to myslíš vážně a dáváš tomu patřičnou důležitost. Oddílem už prošlo několik sto-
vek cérek a ogarů, je pravděpodobné, že jednou nastane i tvůj čas, kdy přijdeš za někým z vedení 
a řekneš  třeba: "Po táboře už se mnou nepočítej, rozhodl jsem se věnovat naplno hokeji, členské 
příspěvky tam naše stojí 14 900 Kč." Je správné, když se někdo snaží být dobrým hokejistou, fot-
balistou, požárníkem nebo třeba skautem. Většinou se nedaří být dobrým hokejistou i skautem, 
proto není špatně, když si zvolíš jen jednu aktivitu ve které chceš být fakt skvělý. Po většinu života 
budeš muset volit mezi mnoha variantami, možnostmi či zálibami.

Je normální, že rádce nebo vůdce dává spoustu času a energie do přípravy akce (a dvouhodinová 
oddílovka se běžně připravuje i čtyři hodiny), zatímco se jiný zatím "jen veze". Kouzlo skautingu 
je právě v tom, za v chvíli, kdy se "přestává vézt" začíná klíčový čas jeho "členství" v oddíle. Své by 
o tom mohli vyprávět mnozí z rodičů, kteří jako děcka ŠESTKOU prošli.

A kdy se to "vezení se" láme? Myslím si, že tehdy, když se ti daří držet se "nepsaných pravidel" 
správného člena ŠESTKY:

1. Zúčastňuji se všech družinových i oddílových schůzek a výprav, chodím na ně vždy včas a 
s dobrou náladou, neodcházím předčasně, přinesu si potřebné pomůcky a domluvenou 
výstroj.

2. Mám aktivní zájem o vše co se kolem mne děje, využívám čas k poznání a učení. Přemýš-
lím! Zpestřuji program družiny i oddílu svými nápady, novými náměty, hrami, soutěže-
mi. Prokazuji dobro! Zajímám se o přírodu a chraním ji! 

3. Neruším průběh schůzek a výprav nevhodným chováním. Nejsem rozmrzelý, když se mi 
některý bod programu nelíbí. Podvoluji se vedení rádce a vůdce. Důvěřuju jim! Mají na 
paměti můj prospěch a zájem! Pomáhám jim svou kázní.

4. Jsem pracovitý a vytrvalý, snažím se pro oddíl udělat co nejvíc. Nevyčítám ostatním, že 
jsem udělal víc než oni, ale netrpím jim lajdáctví a liknavost! Nepřiživuji se na práci dru-
hých - jdu příkladem: svou chutí do všeho strhám ostatní.

5. Snažím se, aby klubovna a její okolí bylo vždy pečlivě a pěkně uklizené a upravené.

6. Vyhýbám se zbytečným sporům. Odpouštím! Neurážím se, ovládám svůj hněv. Pro každé-
ho se snažím mít přátelské slovo. Nikomu se nevysmívámj při jeho nehodě či neúspěchu.

7. Snažím mse být přímý a předvídavý! Bez povolení majitele si nepůjčuji jeho věci! Půjčené 
věci vracím včas! Dodržuji co nejpoctivěji všechna smluvená družinová a oddílová usta-
novení a pravidla, neobcházím je a nezapomínám na ně. Dodržuji signály a pokyny.

8. Snažím se být kamarádem se všemi v družině i oddíle. Nevytvářím malé skupiny, nemys-
lím jen na sebe. Nechovám se k nikomu cize, přezíravě, povýšeně. Hraji fair play!

9. Chovám se a mluvím slušně. Snažím se být příkladem ostatním!
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„Posledních pět mil pak byla krajina tak pustá, jako kdyby žádné zvíře 
jménem člověk ani nikdy neexistovalo.“   -  Jindřich Rohlík - 

HURONSKÁ KOLEDA
Té zimy přišel krutý mráz a s ním bělostný sníh
tu svolal Giči Manitů houf andělů svých
a tichou zemí mrazivou nesli píseň jiskřivou

R:   Nebeské znamení svítí teď nám in excelsis gloria

V chýši z kůry březové teď jezulátko spí
je v kožešinách králičích tak milé nevšední
a lovcům zazní za nocí ten andělský tón víc a víc

Náčelníci udatní se brodí závějí
a dary vzácných kožešin sem k němu snášejí
a skví se víc než luny tvář ježíškova svatozář

Tak slyšte bratři z hor i lesů ze všech světa stran
že svatý synek Manitůa narodil se nám
přišel posel radosti míru a blaženosti

(Dazul) Pokud proběhlo vše podle plánu, zazpívali jsme na Střediskové vánoční akademii ve vsetín-
ském kině Vatra i HURONSKOU KOLEDU. V dřevních dobách ŠESTKY jsme ji zpívávali i za doprovodu 
fléten Kikiny a Brumly. Ti, kteří koledu ve Vatře slyšeli, možná zaznamenali i pár slov o jejím původu. 
Pro ty ostatní si dovolím o malinko informací více.

Původními obyvateli Kanady byli Eskymáci a Indiáni. Mezi nejsilnější indiánské kmeny patřili Iroké-
zové z lesů kolem Velkých jezer a příbuzní Huroni, v jejichž chýších se zpívala i HURONSKÁ KOLEDA. 
Složil ji v roce 1640 francouzský misionář otec Jean de Brébeuf, který žil mezi Hurony dvě desetiletí, 
naučil se jejich řeči a když poznal, že biblické příběhy jsou zde těžko srozumitelné, snažil se je před-
vádět do pojmů Indiánům blízkých. V originále se tato píseň jmenuje "Jesous ahatonhia". Český text 
napsal Jiří Macek (woodcrafter, skaut, tramp, muzikant a autor knížky TÁBOŘÍME V TÝPÍ). Písnička 
byla vydána v roce 1991 na CD "Od Yukonu k Ontariu", kterou nahrály Paběrky.

HURONSKOU KOLEDU si poslechni  
v huronštině i opakovaně - po na-
čtení QR kódu.

TROCHU JINÁ KOLEDA

Úžasný 45minutový film (v angličtině) o Huronech, Huronské 
koledě a jejím autorovi – páteru Brébeufovi můžeš najít na 
YOUTUBE po zadání "Brebeuf and the Huron Carol"

HURONSKOU KOLEDU česky v po-
dání skupiny Paběrky si poslechni 
po načtení QR kódu.
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„Cítím bratrskou sympatii k stromům stojícím osaměle v širé krajině.“ - Otto František Babler -

(Hanny) Světlušky a Vlčata z Kateřinic se po prázdninách přivítaly s nováčkama klasickou formou – 
Miris s Natkou nám je převezli od Benjamínků z jednoho břehu hasičské nádrže na druhý. Protože  
v Ratiboři došlo k pár změnám, rozrostli jsme se ne o tři členy, ale o šest a jsme tak na celkem osm-
nácti dětech. 
Dalším přírůstkem je Raduš – nová posila vedení smečky. Jsme rádi, že ji máme, protože člověk ně-
kdy nemůže na schůzku dorazit a minulý rok jsem kvůli časté marodce týmu (to se bohužel stává, po-
tkalo se to všechno najednou a já věřím, že holky si to „vybraly“ a už je nebudou trápit žádné špatné 
neduhy) byla na schůzce sama i v den, kdy jsem měla jiné povinnosti. 
Schůzky se klasicky snažíme dělit na tři sekce – kreativní, sportovní, edukativní. Často se to prolíná, 
snažíme se začlenit co nejvíc skautských dovedností, uzly opakujeme pravidelně, minule jsme zkusili 
přidat něco málo z morseovky....

12. 10. 2024 - Přespávačka



Od první schůzky v září uběhly necelé tři měsíce a děti v naší skautské skupince mají za sebou nejen 
spoustu klasických schůzek, ale taky dvě dobrodružné výpravy.
První výprava byla v tradičním duchu – navštívili jsme (spolu s některými rodiči) ve Zlíně akci, kde 
jsme si vyzkoušeli některá tradiční i moderní řemesla a odnesli si spoustu vlastnoručně vyrobených 
věciček.
Na druhou výpravu jsme už sice necestovali tak daleko, ale na druhou stranu jsme ji protáhli přes 
noc. V pátek odpoledne jsme si dali randíčko v našem bezbariérovém centru, vybavení spacáky a des-
kovými hrami. K tomu jsme si objednali pizzu a zobali dobroty, které jsme si přivezli z domu. Na noc 
jsme si ustlali ve velkém sále na zemi a k usínání pustili animák. Ráno děti budila vůně snídaňového 
rautu, na který nám rodiče poslali každý nějakou mňamku. Protože bylo venku nasněženo, vyrazila 
část dětí řádit do bílé nádhery, zvládly dokonce i sněhuláka. Postupně si pak svoje „sněhuláky“ odvá-
želi rodiče na sobotní oběd.
Za Světlušky a Vlčata si přejeme, abychom se alespoň takovouto sněhovou nadílkou mohli těšit bě-
hem vánočních svátků a všem kolem přejeme klidné prožití nejkrásnějšího období v roce.

„I suchý strom oživuje krajinu.“   - Japonské přísloví - 
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„Vše už vymyslela příroda, my to jen objevujeme.“  - Olivie Veselá -

13. 11. 2024 - Kontrola tábořiště
(Dazul) Ve středu 13. listopadu 2024 po poledni jsme s Pepou vyrazili k Budišovu nad Budišovkou na 
oddílové tábořiště, abychom zkontrolovali jak se na něm podepsaly podzimní povodně a duplicitně 
zakrytovali střechu nad uskladněnými podsadami.
Taky jsme potřebovali změřit stávající dřevěnou konstrukci kuchyně-nářaďáku-jídelny, aby bylo mož-
no nakreslit návrh nové, která se má postavit před začátkem tábora 2025. Chybička se ale vloudila 
a jmenovala se digitální metr. Ty desetimetrové míry se jím budou měřit rychle a přesně. Půjčil jsem 
si jej od kolegy v práci a jelo se pro něj až do Zubří (kolega jej nechal ve firemním voze, který před tím 
odstavil v autoservisu). Když jsem vyzvedával Pepu před vsetínským gymplem, už jsem věděl, že v di-
gitálním metru jsou staré baterky, protože při zkusmém měření nijak nereagoval. Proto jsme se ces-
tou na tábořiště stavili v Lídlu ve Vítkově, abychom tužkové baterie koupili. Samozřejmě, že je neměli 
balené po čtyřech, ale minimálně po 20 kusech - takže cca 200 Kč. Tady jsem trochu zalitoval  toho, 
že jsem nevzal z domu pětadvacetimetrové pásmo, kterým by se sice měřilo pomaleji, ale když bych 
sečetl dosavadní čas na půjčení digitálního metru a koupení baterek, jistě by to nevyšlo jako podle 
počáteční úvahy. K dovršení "dobrého rozhodnutí" došlo, když se do digitálního metru vložila druhá 
série nově zakoupených bateriií a metr stejně neměřil : -( To nevymyslíš.
Trochu jsem se uklidňoval tím, že Pepa říkal, že má doma někde poznačeny rozměry konstrukce, pro-
tože ji na táboře měřil. Později mi poslal zprávu: " Zdar, tak mé měření co jsem našel není moc uži-
tečné. Strana jídelny (směr k chillroomu) = 6,3m; délka celé stavby, + vzdálenost o kterou může být 
prodloužena směrem k umývárce (bez většího kácení) = 21m", což se ukázalojako ne úplně použitel-
né : -( Nakonec jsem musel využít leteckého snímku z dronu a podle délky Škoda Yeti jsem  pomocí 

Délka ŠKODA YETI = 4,2 m
Délka kuchyně+nářaďáku+jídelny = 16,8m
Šířka = 4,5 m



grafického programu co nejpřesněji odměřil délku a šířku půdorysu stávající chatrné konstrukce. 
Takže večer mohly vzniknout první návrhy, které bude muset posoudit oddílová rada, abychom moh-
li   zjistit kolik materiálu bude potřeba zajistit a s jakým rozpočtem budeme muset pracovat.
Přikrytí nad podsadami (z poctivé zlatokopecké plachty) bylo dostatečné, ale když už jsme tam byli, 
natáhli jsme tam ještě jednu zahradnickou plachtu.
Pořídil jsem ještě pár leteckých snímků tábořiště i okolí, a mohli jsme vyrazit domů.

14

„Příroda to tak vymyslela, že každý nakonec nějak dostane, co si zaslouží.“ - Robert Fulghum - 



„Básníci znají i krajiny, kde nikdy nebyli.“   - Japonské přísloví -
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6. 12. 2024 - Oddílovka v DBCB
(Johanka B., Vlcušky Kateřinice) Moje první oddílovka. Na mojí první oddílovce jsme se rozdělili do tří 
skupin. Hráli jsmer 3 hry venku. 

Ta první se hrála tak, že jsme museli ve skupině vytvořit nejdelší provaz. Další hra byla o tom, že jsme 
udělali kruh z provazu a vybrala se čarodějnice, která chytala další hráče. Poslední hra venku se jme-
novala vyžďuchovaná. Udělal se kruh z provazu, všichni do něj vešli a pak se z něj vyžďuchovalo. 

Pak následovaly hry vevnitř. První hra se hrála tak, že se vzal papír a tužka a nadiktovaly se slova z 
kterých se utvořil příběh. Další hra byla o tom, že se na lístečky napsaly slova a daly se na čepici a pak 
dva lidi hádali kdo jsou. 

A pak se zpívalo s kytarou. Nejvíce se mi líbilo zpívání s kytarou.



(Dazul) „Oddílová rada ŠESTKY rozhodla, že se na našem tábořišti u Budišova zbourá nastavovaná 
velká dřevěná konstrukce a postaví se místo ní pořádně nová. Na ni bude potřeba cca 80 různě dlou-
hých trámků z kulatiny (2,5 – 5,3 m, průměr minimálně 14cm), které není v lesích u tábořiště reálné 
vytěžit. Naskytla se možnost takové dřevo odkoupit od OÚ Hošťálková, která v Kateřinicách u Dubco-
vé těží ve svém lese. Musíme si ale z už poražených a na hromadu natahaných stromů sami vybrat a 
nařezat takové, které upotřebíme. Můžeš-li, prosíme, přijď v sobotu 7. prosince 2024 pomoc!“

Murza dělá s motorovou pilou a jde mu to tak dobře, že s Pepou nestíháme jím nakrácené kmeny 
odnášet, osekávat a ukládat na hromadu. Vyhodnotili jsme, že není reálné celý neosekaný kmen vy-
táhnout z hromady a pak jej řezat na potřebné délky. Na vytažení kmene bychom potřebovali traktor. 
Takže Murzílek řeže 2,6 metrové kůly v hromadě. Nejsem si jistý, že z hlediska bezpečnosti práce je 
tato varianta bezproblémová, ale naučili jsme se přizpůsobovat realitě. Tyhle detaily historie neřeší, 
tu zajímá pouze výsledek : -)

Je úžasné, že se nás tu sešlo pět. Není jisté, že dnes stihneme nařezat vše potřebné – třeba kleštiny 
jsem vůbec do soupisu nepsal. Počítal jsem, že nařežeme nějaké kůly navíc a z nich se pak kleštiny 
udělají. Stejně tak vzpěry. Ale čím víc toho dneska zvládneme, tím větší šanci na úspěch na dokončení 
bude mít druhá akce.

Celé povídání o téhle akci + fotky si můžeš prohlédnout na www.oldskauti.cz

7. 12. 2024 - Kůly na tábor
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„Hranice nejsou hradby v krajině, ale v mysli.“    - Milan Knížák -



„Kráčím krajinou, kde dochází ke střetnutí rozumu a citu.“   - Daniel L'schar - 
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13. 12. 2024 - RS slezina
(Dazul) První "RS sleziny" po pokusu o restart pravidelné roverské činnosti v ŠESTCE se účastnili: Le-
nička, Jirka, Bebi, Horka + Radek a Dazul. Začátek patřil přiblížení činnosti RS, jak před lety v oddíle 
fungovala a seznámení s historickými souvislosti typu: RS z ŠESTKY tvořili tvrdé jádro organizačního 
týmu historicky prvního ObRoku (2000), z volného RS WAKPALAN později vznikl oficiální 6.OS OLD-
SKAUTI.cz, ...
Radek s Dazulem nastínili svoji představu, že na "RS sleziny" může kdokoliv z přítomných pozvat i RS 
z jiného oddílu, ale dopředu si to nechá odsouhlasit ve skupině VRRV na WhatsAppu.
Zahráli jsme si slabší verzi hříčky, kterou Murza občas praktikuje při taktickém výcviku na Vojenské 
akademii - most z lidských těl. Obešla se bez zranění i psychických následků.
Taky jsme zahráli a zapěli pár písní, včetně dvou koled, které máme jako ŠESTKA předvést v rámci 
našeho vystoupení na zítřejší "střediskové vánoční akademii".
A v rámci Vánočního kvízu jsme si na osmi otázkách prověřili všeobecné znalosti typu "Který ze světců 
prvně inscenoval živý betlém?"
Prostor jsme si nechali i na informace o lednové VRRV - zimnímu táboření v teepee. Asi jsem zde 
spustu drobností zapoměněl zaznamenat, ale celkově mi tahle "RS slezina" přišla jako pohodová, bez 
hluchých míst s prostorem na veselé historky a vtipy.
Jó - byli jsme starostou pozváni na "zastupitelstvo" abychom pomohli zlikvidovat uzenou kýtu, ob-
ložené mísy, tatarák, řízky, sýry, ... na které přítomné členky ŠESTKY (Irča a Hanny) nestačily. To byla 
taková neplánovaná, ale hezká tečka za dnešní "RS slezinou" : -) Tak zase v lednu!



„Největší přírodní krásou krajiny je nízká daňová sazba.“   - Ava Gardner -

14. 12. 2024 - Vánoční akademie
(Dazul) Jsem rád, že se i tahle tradice společných setkání udržuje víc než 30 let. Ta úplně první vánoční 
akademie se konala v tělocvičně ZŠ Rybníky, která nám tehdy pro setkání všech oddílů vsetínského 
sřediska kapacitně dostačovala. Během let jsme vystřídali i další prostory a nakonec skončili v kině 
Vatra, které nabízí profesionální prostor pro presentaci každého oddílu i pohodlné sezení pro divá-
ky. Nevýhodou je docela vysoká cena, kterou za pronájem musíme jako středisko zaplatit, ale každá 
sranda něco stojí. Loni nás stála 13 624 Kč, letos bude částka určitě vyšší odhadem o cca 2500 Kč. 
Přesto si myslím, že stojí za to, aby se všechny oddíly potkaly – je to v podstatě jediná akce za rok.

Díky změnám ve vedení oddílu a delšímu náběhu obnovených oddílovek, jsme neměli dostatek času 
a prostoru na nácvik živé presentace ŠESTKY. Dle osvědčené strategie „v jednoduchosti je síla“ jsme 
zvolili opravdu jednoduchost v kombinaci s dobrovolným zapojením obecenstva – zpěv koled. Aby-
chom se vlezli do vymezených 5 minut, zahráli a zazpívali jsme koledy jen dvě – a navíc ještě méně 
známé: „Huronskou koledu“ (roku 1640 ji složil francouzský misionář pro severoamerické indiány, 
aby jim přiblížil křesťansou symboliku) a „Panna na oslu jede“ (ze Slezka, kterou upravil J.Nohavica). 
Sice jsme si je 2x společně zazpívali na oddílovce, ale na střediskovou akademii dorazila většina čle-
nů, kteří na ní nebyli, takže zkouška byla pro ně premiérou : -( 

Přiznám se, že účast pouhých dvacíti členů oddílu (ze 79 oficiálně registrovaných) na „prestižní akci“, 
kde se má oddíl co nejlépe presentovat v konkurenci ostatních oddílu střediska, považuji já osobně 
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„V krajině se o sobě hodně dozvíte a zjistíte, co je důležité a co není, 
potřebuju tam být pro krásu.“  - Lucie Výborná - 

Oddílové PF 2025 a videoopresenta-
ci si prohlédni - po načtení QR kódu.
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(přes nemoci, rodinné problémy, „vlastní pohřeb“ a „objektivní příčiny“) za fiasko, na kterém se osob-
ně podepsal každý z těch zbývajících 59, který nedorazil. Dal tím naprosto jasně najevo, že jemu osob-
ně na dobré presentaci oddílu pranic nezáleží. O to větší dík cítím vůči každému, kdo dnešní sobotní 
dopoledne oddíl (byť třeba nevědomky) podpořil. Asi by nebylo od věci se zaměřit na posílení účasti 
na akcích v kategorii „velmi důležité“. 

Bez ohledu na výše napsané, je potřeba objektivně konstatovat, že letošní „akademie“ patřila bez 
diskuze mezi ty hodně vydařené (a že jsem jich za těch cca 35 let viděl většinu). Proč se vydařila, je 
naštěstí obtížně přenositelné na ty, kteří tam osobně nebyli. Mne osobně by hodně mrzelo, kdybych 
se jí z jakéhokoliv důvodu účastnit nemohl.

Přiznám, že když jsem se dozvěděl, že letošní akademii organizuje 1. chlapecký (ve kterém se nyní 
aktivně angažuje dlouholetá členka ŠESTKY Jaxa), měl jsem obavy zda tak náročnou a prestižní akci 
zvládne, ale o to větší radost jsem měl už před začátkem tohoto podniku, kdy jsem pohledem orga-
nizátora masovějších akcí viděl ty detaily, na které ogaři pamatovali a měli je ošetřené. Už jen to, 
když vám příjde v předstihu Jaxa říct, že váš ohlášený čas 9:20 zkoušky na pódiu, se posouvá na 9:32, 
svědčí o profesionalitě. 

Vše probíhalo v pohodové atmosféře a odlehčeném tónu. Hlášky typu „Naposledy jsem měl takovou 
trému před vystoupením v Carnegie Hall“ střídaly srandovní návrhy „Pustíme mezi ty cérky na jeviš-
tě myš.“, „Běž sa ho zeptať, jestli by nám nezahrál při koledě osla“, ...  (celý text na www.OLDSKAUTI.cz)



Na vzniku ŠESTÁKU číslo 164 se podíleli: Irča, Hanny, Johanka a Dazul

Toto číslo ŠESTÁKA je určeno pro : ................................. 

PLÁNOVANÉ AKCE
27.-30. prosince 2024 - POLÁRKA (Pepa)
3.ledna 2025 - 16:00 - ODDÍLOVKA v DBCB (Pepa a Hanny)
11.ledna 2025 - TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA (Kikina)
17.ledna 2025 - RS SLEZINA v DBCB - pro rovery (Radek a Dazul)
25. ledna 2025 - výprava Benjamínků (Nela)
25.-26.ledna2025 - VRRV - pro rádce, rovery a vůdce (Radek a Dazul)
7. února 2025 – 16:00 – 18:00 – ODDÍLOVKA –  vede Irča
14. února 2025 – 18:00 – 20:00 – RS slezina –  vede Radek a Dazul
15. února 2025  - výprava Benjamínků (Nela)
7. března 2025 – 16:00 – 18:00 – ODDÍLOVKA –  vede Irča
15. března 2025  - výprava Benjamínků (Nela)
21. března 2025 – 18:00 – 20:00 – RS slezina –  vede Radek a Dazul
22. března 2025 - brigáda v DBCB
4. dubna 2025 – 16:00 – 18:00 – ODDÍLOVKA –  vede Dazul
5.-6. dubna 2025 – VRRV –  vede Radek a Dazul
11.-13. dubna 2025 – celostátní kolo ZVaS v Praze –  vede Hanny
25. dubna 2025 – 18:00 – 20:00 – RS slezina –  vede Radek a Dazul
26. dubna 2025 –  Ivančena 
2. května 2025 – 16:00 – 18:00 – ODDÍLOVKA –  vede Irča
16. května 2025 – 18:00 – 20:00 – RS slezina –  vede Radek a Dazul
6. června 2025 – 16:00 – 18:00 – ODDÍLOVKA –  vede Irča
7. června 2025  - výprava Benjamínků (Nela)
7.-8. června 2025 – VRRV –  vede Radek a Dazul
14. června 2025 – 18:00 – 20:00 – RS slezina –  vede Radek a Dazul
21.-22. června 2025 – PŘEDTÁBOROVKA –  vede Radek
30. června –  5.července 2025 – PUŤÁK –  vede Dazul
6.-20. července 2025 – TÁBOR – vede Irča
14.-17. srpna 2025 – RS miniexpedice do Polska – vede Dazul a Radek
5. září 2025 – 16:00 – 18:00 – zahajovací ODDÍLOVKA –  vede Irča
Družinové výpravy ŽAB, ŠNEKŮ a VLCUŠEK v tuto chvíli nejsou naplánovány.

Další číslo (165) oddílového časopisu vyjde na konci března 2025. Své texty a fotky, které chceš publikovat  
v ŠESTÁKU, posílej kdykoliv (nemusíš čekat na to až budeš vyzván(a)) na adresu drabek@lachim.cz  


